

Title (en)

Device at a vehicle for taking sights of an elevated point.

Title (de)

Vorrichtung an einem Fahrzeug zum Ausblick von einem erhöhten Niveau.

Title (fr)

Dispositif pour l'équipement d'un véhicule servant à la prise de vues d'un point élevé au-dessus du sol.

Publication

EP 0196247 A1 19861001 (FR)

Application

EP 86400399 A 19860225

Priority

FR 8502811 A 19850227

Abstract (en)

Device intended to equip a vehicle and serving for filming from a point raised above the ground. It comprises two cross members (1, 2) and at least one rail (3) which can be displaced along the cross members (1, 2) and is equipped with a position-adjusting means (11) provided with an arm (15) extending away from the vehicle and equipped with a collar (16) containing the fixed base section of a telescopic mast (18), whilst at least one of the cross members is provided with a cradle (19) capable of receiving the mast (18) when it is placed in a horizontal position. <IMAGE>

Abstract (fr)

Dispositif pour l'équipement d'un véhicule servant à la prise de vues d'un point élevé au-dessus du sol. Il comprend deux traverses (1,2) et au moins un longeron (3) déplaçable le long des traverses (1,2) et muni d'un moyen de réglage en position (11) pourvu d'un bras (15) s'étendant vers l'extérieur du véhicule et équipé d'un collier (16) contenant le tronçon fixe de base d'un mât télescopique (18), cependant que l'une au moins des traverses est pourvue d'un berceau (19) apte à recevoir le mât (18) quand il est mis en position horizontale.

IPC 1-7

B60R 11/04

IPC 8 full level

B60R 11/04 (2006.01)

CPC (source: EP)

B60R 11/04 (2013.01)

Citation (search report)

- [A] EP 0128312 A2 19841219 - WEGMANN & CO [DE]
- [A] US 2749188 A 19560605 - EUGENE MITCHELL MAURICE
- [A] FR 1094323 A 19550518
- [A] US 2586531 A 19520219 - GORDON DONALD L

Cited by

AU2006275309B2; CN108674327A; EP1910131A4; EP2492150A1; EP2328230A3; GB2232942A; GB2232942B; US8408347B2; WO9514591A1; WO2012069097A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE FR GB IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

EP 0196247 A1 19861001; FR 2577868 A1 19860829; FR 2577868 B1 19870515

DOCDB simple family (application)

EP 86400399 A 19860225; FR 8502811 A 19850227